
 

 

ARTIKEL 40 VRAGEN 

Scholenbouw Kamerik 

 

Op 30 januari heeft de raad een informatiebrief ontvangen over de nieuwbouw van het 

scholencluster in Kamerik en de gesprekken over de herinrichting van het terrein van 

VV Kamerik. Hieruit hebben wij vernomen dat de scholenbouw anderhalf jaar wordt 

uitgesteld door nog lopende gesprekken over de herinrichting van het terrein van de 

voetbalvereniging. Naar aanleiding van deze brief heeft het CDA de volgende vragen. 

1. Het College stelt dat ‘meer tijd wordt genomen voor een integrale afweging’ van de 

herinrichting van het sportterrein van VV Kamerik. Wat is er de oorzaak dat hier nu meer 

tijd voor moet worden genomen en was deze integrale afweging eerder niet voorzien? 

2. Welke uitgangspunten hanteert het College bij de gesprekken met VV Kamerik om te 

komen tot een oplossing? 

 

3. Welke gevolgen hangen samen met de uitstel van de bouw van het scholencluster 

Kamerik? Heeft deze uitstel ook financiële consequenties voor de gemeente? Welke 

afspraken zijn er al binnen de aanbesteding hiervoor gemaakt? 

4. Gesteld wordt dat de oplevering past binnen de afspraken die met de scholenbesturen 

zijn gemaakt. Welke afspraken zijn dat? 

 

5. Ten aanzien van de financiële consequenties stelt het College dat mogelijk de raad om 

extra middelen moet worden gevraagd voor de herinrichting van het sportterrein. Op 

welke manier is hiermee in het oorspronkelijke krediet en bij de locatiekeuze rekening 

gehouden? 

6. Kunt u een overzicht geven van de nu beschikbare middelen en de raming van de 

mogelijke oplossingsvarianten? 

Wij hopen op uw spoedige beantwoording, 

Namens de CDA fractie, 

John Boere en René Hofma 
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